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                        Extra möte angående pågatågsinvigning 14 dec.

                                       I smedjan

Närvarande Erling Andersson Erling Svensson Stewe Sandberg Anders Persson

                     Christer Nilsson Magnus Lindström

- Anders Persson informerade att det är klart med maten 

- Anders kom med förslag att vara på Ballingslöv AB plattlager i norra delen 

av fabriken istället för tält med tanke på årstiden.

- Person till tomte klar och hemlig gäst.

- Högtalaranläggning till invigningen ordnas Christer kolla med vår lokala firma.

- Kontakta berörda myndigheter om den bristande skötseln av stationsområdet.

- Ordna utskick med information om invigningen och julbasar samt skyltar vid 
infarterna till byn.

- Någon eller några får vara stationsvärdar 

- Anders föreslog att vi tittar på plattlager och stationsområdet tisdag 15/10 kl 
13:00 så många som kan.

- Nästa möte Måndag 28/10 kl 19:00 Bafab

 


